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 Rada Miejska w Augustowie

PROTOKÓŁ NR XXIX/2020
z obrad XXIX sesji Rady Miejskiej w Augustowie, które odbyły się za pomocą środków

komunikacji elektronicznej, w systemie zdalnym,
w dniu 29 grudnia 2020 r.

W posiedzeniu wzięło udział 21 radnych, co stanowi o prawomocności obrad.
Obecni:
1. Emilian Al-Khameri
2. Sylwia Bielawska
3. Mirosław Chudecki
4. Leszek Stanisław Cieślik
5. Tomasz Dobkowski
6. Alicja Dobrowolska
7. Rafał Harasim
8. Marcin Kleczkowski
9. Tomasz Miklas
10. Agnieszka Mroziewska
11. Dariusz Ostapowicz
12. Izabela Agnieszka Piasecka
13. Katarzyna Raczkowska
14. Jolanta Oneta Roszkowska
15. Adam Sieńko
16. Aleksandra Maria Sigillewska
17. Mieczysław Szczerbakow
18. Marek Sznejder
19. Magdalena Śleszyńska
20. Krystyna Wilczewska
21. Mirosław Zawadzki
Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
- Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta,
- Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta,
- Prezesi spółek miejskich,
- Pracownicy Urzędu Miejskiego,
- Goście.

Obrady rozpoczęto 29 grudnia 2020 r. o godz.9.00
a zakończono o godz. 16.56 tego samego dnia.
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Porządek obrad
1. Otwarcie obrad.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3.  Sprawozdanie  z  działalności  Burmistrza  Miasta  od  przedstawienia  ostatniego
sprawozdania.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:
a) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2021-2034,
b) uchwalenia budżetu miasta na rok 2021,
c) zmian budżetu miasta na rok 2020, 
d) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2020-2031, 
e) przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Miasto Augustów na lata 2021-

2030, 
f) wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Augustów,
g) odwołania członka Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Augustowie,
h) zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Augustowie.
8. Wolne wnioski i omówienie interpelacji i zapytań radnych.
9. Zamknięcie obrad.

Ad. pkt 1
Otwarcie obrad.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego otwarciu obrad /0:03/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła obrady XXIX sesji
Rady  Miejskiej  w  Augustowie.  Powitała  Państwa  Radnych,  Panów  Burmistrzów,
pracowników  Urzędu  Miejskiego,  gości.  Przystąpiła  do  sprawdzenia  listy  obecności.
Poprosiła Państwa Radnych o zgłoszenie się i wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie
eSesja /0:03/.

/Sprawdzenie listy obecności /0:22 – 3:04/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  po
sprawdzeniu listy obecności obrady sesji są prawomocne. Przedstawiła informacje dotyczące
obrad /3:05/.

Ad. pkt 2
Przedstawienie porządku obrad.
Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego przedstawieniu porządku obrad /4:04/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  zapytała,  czy  są  uwagi
do porządku  obrad  /zał.nr  1/.  Udzieliła  głosu  Panu  Mirosławowi  Karolczukowi  -
Burmistrzowi Miasta /4:04/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta  wniósł o ujęcie w porządku obrad dwóch
projektów uchwał w sprawie:
- pozostawienia bez rozpoznania skargi mieszkańców na działalność Burmistrza Miasta 
  Augustowa,
- pozostawienia bez rozpatrzenia petycji mieszkańców dotyczącej budowy sieci kanalizacji 
  sanitarnej ulicy Wojska Polskiego /4:43/.
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Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  pod  głosowanie
wniosek  o  ujęcie  w  porządku  obrad  projektu  uchwały  w  sprawie  pozostawienia  bez
rozpoznania skargi mieszkańców na działalność Burmistrza Miasta Augustowa (w punkcie 5j)
/5:49/.

Głosowano w sprawie: wniosku o ujęcie w porządku obrad, w punkcie 5j, projektu uchwały
w sprawie  pozostawienia  bez rozpoznania  skargi  mieszkańców na  działalność  Burmistrza
Miasta Augustowa. 

Wyniki głosowania
ZA:  19,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  1,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:
ZA (19)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,
Dariusz Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,
Marek Sznejder,  Magdalena  Śleszyńska,  Krystyna  Wilczewska,  Mirosław  Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Agnieszka Mroziewska
NIEOBECNI (1)
Tomasz Miklas

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek został
przyjęty.  Poddała  pod  głosowanie  wniosek  o  ujęcie  w  porządku  obrad  projektu  uchwały
w sprawie  pozostawienia  bez rozpatrzenia  petycji  mieszkańców  dotyczącej  budowy  sieci
kanalizacji sanitarnej ulicy Wojska Polskiego (w punkcie 5k) /7:49/.

Głosowano w sprawie: wniosku o ujęcie w porządku obrad, w punkcie 5k, projektu uchwały
w  sprawie  pozostawienia  bez rozpatrzenia  petycji  mieszkańców  dotyczącej  budowy  sieci
kanalizacji sanitarnej ulicy Wojska Polskiego. 

Wyniki głosowania
ZA:  20,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne:
ZA (20)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,
Agnieszka Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna
Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,
Mieczysław Szczerbakow,  Marek Sznejder,  Magdalena  Śleszyńska,  Krystyna  Wilczewska,
Mirosław Zawadzki
BRAK GŁOSU (1)
Tomasz Miklas

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek został
przyjęty. Udzieliła głosu Panu Sławomirowi Sieczkowskiemu - Skarbnikowi Miasta z prośbą
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o odniesienie  się  do  projektu  uchwały  Klubu  Radnych  Koalicji  Obywatelskiej  w sprawie
zwolnienia od podatku od nieruchomości /zał. nr 2//9:10/.

Pan Sławomir Sieczkowski  –  Skarbnik  Miasta  poinformował,  że  wczoraj  rozpętała  się
dyskusja  na  temat  projektu  uchwały  dotyczącego  zwolnień.  Były  też  takie  zastrzeżenia,
że wnioskodawca  nie  miał  głosu.  Zasugerował,  aby  w  tym  punkcie  wnioskodawca
pokazał argumenty „za”, a następnie przedstawi Państwu Radnym informację na temat wad,
błędów i nieścisłości, które są w projekcie uchwały /9:50/.

Pani  Alicja  Dobrowolska –  Przewodnicząca Rady Miejskiej  zapytała,  czy  Pani  Radna
Izabela Agnieszka Piasecka chciałaby zabrać głos w sprawie błędów w projekcie uchwały,
czy powinien je wypunktować Skarbnik Miasta /10:52/.

Pani  Radna Izabela  Agnieszka Piasecka  zwróciła  uwagę,  że  obecnie  jest  rozpatrywany
punkt poświęcony porządkowi obrad. Punkt dotyczący ww. projektu uchwały jest przypisany
do literki „i”, więc dlaczego w tej chwili mają być omawiane błędy dotyczące tego projektu /
11:12/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  zbyt
pochopnie  ujęła  projekt  uchwały  w  porządku  obrad,  dlatego  jest  zobowiązana  wyjaśnić,
czy dokument nie zostanie odrzucony przez organ nadzoru /11:42/.

W dyskusji udział wzięli:
Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /12:34/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /12:34/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /12:48/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /12:51/.

Pan Radny Adam Sieńko /13:25/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /14:10/.

Pan Radny Adam Sieńko /14:10/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /14:32/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /14:38/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /14:38/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /15:05/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /15:06/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /15:10/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /15:20/.
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Pan Radny Marcin Kleczkowski /15:27/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /15:27/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /15:46/.

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /16:20/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /16:23/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /16:29/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /16:29/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /16:38/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /16:41/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /16:43/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /16:51/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  upomniała  Pana  Radnego
Marcina Kleczkowskiego, iż zabiera głos bez zgody Przewodniczącej  /16:51/.

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /17:18/.

Pan Radny Adam Sieńko /17:18/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /17:24/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /17:25/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zgłosiła wniosek formalny o 
zdjęcie  punktu  5i  z  porządku  obrad,  jeżeli  Skarbnik  Miasta  przedstawi  mankamenty
i uchybienia w projekcie uchwały, ale to nie znaczy, że w styczniu, po dopracowaniu projektu
uchwały,  Rada Miejska nie zajmie się tym tematem /17:25/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /18:08/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /18:16/.

Pan Radny Adam Sieńko /18:18/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /18:23/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /18:25/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /18:25/.



S t r o n a  | 6

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /18:41/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /18:41/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /18:41/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /19:10/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /19:40/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /19:44/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /19:56/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /19:59/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /20:02/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /20:08/.

Pan Radny Adam Sieńko /20:35/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /20:40/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /20:45/.

Pan Radny Adam Sieńko /20:48/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /20:51/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /20:55/.

Pan Radny Adam Sieńko /20:58/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /20:58/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska /21:11/.

Pan Radny Adam Sieńko /21:18/.

Pani Radna Krystyna Wilczewska /21:18/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /21:25/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /21:30/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /21:33/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /21:35/.



S t r o n a  | 7

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /21:35/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /21:37/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /21:37/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /21:39/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie  swój
wniosek formalny o zdjęcie punktu 5i z porządku obrad/21:39/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /22:19/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /22:24/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /22:28/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /22:47/.

Pani Radna Krystyna Wilczewska /23:08/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /23:42/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /23:56/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /23:56/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /24:19/.

Pan Radny Adam Sieńko /24:24/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /24:32/.

Pan Radny Adam Sieńko /24:37/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /24:37/.

Pan Radny Adam Sieńko /24:46/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /24:46/.

Pan  Sławomir  Sieczkowski  –  Skarbnik  Miasta omówił  projekt  uchwały  w  sprawie
zwolnienia  od  podatku  od  nieruchomości  złożony  przez  Klub  Radnych  Koalicji
Obywatelskiej, przedstawił listę błędów w dokumencie /24:52/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /33:38/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka  odniosła  się  do wypowiedzi  Skarbnika Miasta.
Uzasadniła intencje wnioskodawcy. Miała nadzieję, że wczoraj dokument będzie szczegółowo
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przeanalizowany i poprawiony, a dzisiaj byłaby podjęta wspólna uchwała dotycząca pomocy
augustowskim przedsiębiorcom /34:26/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /40:10/.

Pan Radny Adam Sieńko /40:12/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /40:13/.

Pan Radny Adam Sieńko /40:20/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /40:20/.

Pan Radny Adam Sieńko /40:28/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /40:37/.

Pan Radny Adam Sieńko /40:57/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /40:58/.

Pan Radny Adam Sieńko /40:58/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /41:12/.

Pan Radny Adam Sieńko /41:12/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /41:25/.

Pan Radny Adam Sieńko /41:26/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /41:26/.

Pan Radny Adam Sieńko /41:41/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /41:42/.

Pan Radny Adam Sieńko /41:47/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /41:51/.

Pan Radny Adam Sieńko /41:58/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /42:03/.

Pan Radny Adam Sieńko /42:09/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /42:19/.

Pan Radny Marek Sznejder /42:47/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /42:47/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /43:03/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /43:27/.

Pan Radny Adam Sieńko /43:31/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /43:36/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /44:09/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /44:11/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /44:14/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  poprosiła Państwa Radnych
o wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja /44:17/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /44:31/.

/Sprawdzenie listy obecności /44:32 – 45:23/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie swój
wniosek formalny o zdjęcie z porządku obrad punktu 5i - projektu uchwały Klubu Radnych
Koalicji Obywatelskiej w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości /45:25/.

Głosowano w sprawie:  wniosku o zdjęcie z porządku obrad punktu 5i - projektu uchwały
Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości. 

Wyniki głosowania
ZA:  11,  PRZECIW:  10,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne:
ZA (11)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
PRZECIW (10)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz  Miklas,
Agnieszka Mroziewska,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria
Sigillewska, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek został
przyjęty /46:20/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /46:35/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /46:38/.
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Pan Radny Adam Sieńko /47:03/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /47:12/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /47:25/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /47:25/.

Pan Leszek Stanisław Cieślik zgłosił wniosek formalny o przesunięcie obrad dzisiejszej sesji
na dzień  15  stycznia,  skoro  Pani  Przewodnicząca   deklaruje  rozpatrywanie  w styczniu
projektu uchwały w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości /47:51/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /48:55/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /48:55/.

Pan Leszek Stanisław Cieślik /48:55/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /49:15/.

Pan Radny Marek Sznejder  poparł  wniosek formalny Pana Radnego Leszka Stanisława
Cieślika /49:19/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /50:13/.

Pan Radna Beata Kornelius /50:26/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /50:51/.

Pan Radna Beata Kornelius /50:58/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /51:20/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /51:42/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /51:45/.

Pan Radna Beata Kornelius /51:57/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /52:13/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /52:17/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /52:20/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /52:31/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  poprosiła Państwa Radnych
o wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja /52:32/.
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/Sprawdzenie listy obecności /52:36 – 53:48/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  pod  głosowanie
wniosek formalny Pana Radnego Leszka Stanisława Cieślika o przesunięcie obrad dzisiejszej
sesji na dzień 15 stycznia 2021 r. /52:20/.

Głosowano w sprawie:  wniosku w sprawie  przesunięcia  obrad  dzisiejszej  sesji  na  dzień
15 stycznia 2021 r. 

Wyniki głosowania
ZA:  9,  PRZECIW:  11,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  1,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne:
ZA (9)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Agnieszka  Mroziewska,
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder,
Krystyna Wilczewska
PRZECIW (11)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Tomasz Miklas

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek został
odrzucony /54:41.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /55:30/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /55:38/.

Pani Radna Krystyna Wilczewska /55:51/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Państwa Radnych o 
wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja /55:54/.

/Sprawdzenie listy obecności /56:08 – 57:19/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  pod  głosowanie
porządek obrad po wprowadzonych zmianach /57:20/.

Głosowano w sprawie: przyjęcia porządku obrad.

Wyniki głosowania
ZA:  11,  PRZECIW:  8,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  2,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne:
ZA (11)
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Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
PRZECIW (8)
Leszek Stanisław Cieślik, Marcin Kleczkowski, Agnieszka Mroziewska, Izabela Agnieszka
Piasecka,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Marek  Sznejder,  Krystyna
Wilczewska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Rafał Harasim, Tomasz Miklas

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że porządek obrad
ze zmianami został przyjęty /58:06/.

Ad. pkt 3
Sprawozdanie  z  działalności  Burmistrza  Miasta  od  przedstawienia  ostatniego
sprawozdania.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  sprawozdaniu  z  działalności
Burmistrza Miasta od przedstawienia ostatniego sprawozdania /58:17/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  udzieliła  głosu
Panu Mirosławowi  Karolczukowi  -  Burmistrzowi  Miasta  z  prośbą  o  przedstawienie
sprawozdania ze swojej działalności /58:17/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta  przedstawił sprawozdanie dotyczące spraw
bieżących oraz najważniejsze wydarzenia, które miały miejsce w ciągu 12 miesięcy 2020 r. /
58:29/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:09:53/.

Ad. pkt 4 
Interpelacje i zapytania radnych.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego interpelacjom i zapytaniom radnych /
1:09:54/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przystąpi  do  realizacji  punktu  poświęconego  interpelacjom i  zapytaniom
radnych. Udzieliła głosu Pani Radnej Aleksandrze Marii Sigillewskiej /1:09:54/.

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska przedstawiła swoje interpelacje /1:10:44/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:17:31/.

Pan Radny Marek Sznejder  przedstawił swoją interpelację /1:17:35/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:18:20/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski przedstawił swoje interpelacje /1:18:27/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poprosiła
Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej o krótkie przewodniczenie obradom /1:26:33/.
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Pani Katarzyna Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej /1:26:49/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska przedstawiła swoją interpelację /1:26:53/.

Pani Katarzyna Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej /1:27:28/.

Pani Radna Sylwia Bielawska przedstawiła swoje interpelacje /1:27:37/.

Pani Katarzyna Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej /1:28:24/.

Pan Radny Tomasz Miklas przedstawił swoją interpelację /1:28:27/.

Pani Katarzyna Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej /1:28:54/.

Pan Emilian Jasyen Al-Khameri przedstawił swoje interpelacje /1:28:58/.

Pani  Katarzyna  Raczkowska  –  Wiceprzewodnicząca  Rady  Miejskiej  ogłosiła
pięciominutową przerwę w obradach /1:29:28/.

Przerwa /1:29:33 – 1:37:25/.

Ad. pkt 5a 
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Miasta Augustowa na lata 2021-2034.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  projektowi  uchwały  w  sprawie
uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta  Augustowa  na  lata  2021-2034  /
1:37:25/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady po przerwie.
Poinformowała,  że  obecnie  Rada  Miejska  przystąpi  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały
w sprawie uchwalenia Wieloletniej  Prognozy Finansowej Miasta  Augustowa na lata  2021-
2034.  Udzieliła  głosu  Przewodniczącemu  Komisji  do  spraw  Budżetu  z  prośbą
o przedstawienie  opinii  ostatecznej  Komisji  do  spraw  Budżetu  o  projekcie  uchwały
budżetowej /1:37:25/.

Pan  Emilian  Jasyen  Al-Khameri  –  Przewodniczący  Komisji  do  spraw  Budżetu
poinformował,  że  Komisja  do  spraw Budżetu  na  posiedzeniu  w dniu  7  grudnia  2020  r.,
w składzie:  Emilian Jasyen  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,
Leszek Stanisław Cieślik, Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Marcin
Kleczkowski,  Agnieszka  Mroziewska,  Dariusz Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,
Katarzyna Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria
Sigillewska,  Mieczysław Szczerbakow,  Magdalena  Śleszyńska,  Krystyna  Wilczewska,
Mirosław Zawadzki, działając na podstawie § 7 ust. 4 ustawy Nr XIII/104/15 Rady Miejskiej
w  Augustowie  z  dnia  2  września  2015  r.  w  sprawie  trybu  prac  nad  projektem  uchwały
budżetowej oraz projektem uchwały o prowizorium budżetowym, zapoznała się z opiniami
Komisji  Rady  Miejskiej:  ds. Budżetu;  Rewizyjnej;  Społeczno-Oświatowej;  Rozwoju;
Uzdrowiskowej; Skarg, wniosków i petycji, dotyczącymi projektu budżetu miasta na 2021 rok
oraz projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2021-2034 wraz
z autopoprawkami  wniesionymi  przez  Burmistrza  Miasta  i  zgłoszonymi  propozycjami
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poprawek. Komisja do spraw Budżetu w toku prac formułuje ostateczną, pozytywną, opinię
o projekcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta na 2021 rok, ponieważ 11 radnych
głosowało za,  7 radnych głosowało przeciw,  1 radny wstrzymał się  od głosu. Komisja  do
spraw Budżetu w toku prac formułuje ostateczną, pozytywną, opinię o projekcie uchwały w
sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2021-2034,
ponieważ 11 radnych głosowało za, 7 radnych głosowało przeciw, 1 radny wstrzymał się od
głosu  /1:38:22/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  poinformowała, że Państwo
Radni otrzymali w systemie eSesja uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej. Przedstawiła
uchwałę  Nr V-00311-80/20  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w
 Białymstoku  z dnia  8.12.2020 r.  w sprawie  wyrażenia  opinii  o  projekcie  uchwały
Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta  Augustowa  na  lata  2021-2034  /zał.  nr  4/.
Udzieliła głosu  Panu Mirosławowi  Karolczukowi  –  Burmistrzowi  Miasta  Augustowa  /
1:40:18/.

Pan  Mirosław  Karolczuk  –  Burmistrz  Miasta  zwrócił  się  do  Państwa  Radnych  z
wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie budżetu miasta na 2021 rok, z uwzględnieniem
przekazanych  autopoprawek.  Przystąpił  do  prezentacji  „Projektu   Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Miasta Augustowa i  Budżetu Miasta Augustowa na rok 2021” /1:40:43/.

Pan Radny Adam Sieńko /1:44:45/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:44:52/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /1:44:54/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:44:55/.

Pan  Mirosław  Karolczuk  –  Burmistrz  Miasta  wniósł  o  ogłoszenie  krótkiej  „przerwy
technicznej” /1:44:57/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:45:10/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /1:45:12/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  ogłosiła  trzyminutową
przerwę w obradach /1:45:14/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady po przerwie.
Udzieliła  głosu  Panu  Mirosławowi  Karolczukowi  -  Burmistrzowi  Miasta  Augustowa  /
1:48:18/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta przedstawił „Projekt  Wieloletniej Prognozy
Finansowej  Miasta  Augustowa  i  Budżet  Miasta  Augustowa  na   rok  2021”  wraz
z autopoprawkami /1:48:30/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  udzieliła  głosu
Panu Sławomirowi Sieczkowskiemu – Skarbnikowi Miasta /2:02:21/.
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Pan  Sławomir  Sieczkowski  –  Skarbnik  Miasta  dodał,  że  autopoprawka  obejmuje
wieloletnią  prognozę  finansową  i  budżet.  Omówił  zmiany  w  budżecie  oraz  ich  wpływ
na wieloletnią prognozę finansową /2:02:28/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  otworzyła  dyskusję   i
poprosiła Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej o krótkie przewodniczenie obradom /2:17:15/.

W dyskusji udział wzięli:
Pan Radny Marcin Kleczkowski /2:17:44/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:22:36/.

Pan Radny Adam Sieńko /2:22:43/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:27:58/.

Pan Radny Rafał Harasim /2:28:06/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:29:51/.

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /2:30:00/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:35:36/.

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /2:35:40/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:36:39/.

Pan Radny Tomasz Miklas /2:36:51/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:39:27/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /2:39:49/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:42:34/.

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /2:42:42/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:45:15/.

Pan Radny Rafał Harasim /2:45:23/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:47:01/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /2:47:07/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:50:56/.

Pan Radny Tomasz Miklas /2:51:06/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:52:14/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /2:52:21/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:53:04/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /2:53:04/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:53:13/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /2:53:19/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:53:19/.

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska poinformowała, że chciałaby wnieść poprawkę
do budżetu /2:53:32/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:53:39/.

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /2:53:42/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:53:42/.

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /2:53:45/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:53:46/.

Pani  Radna  Aleksandra  Maria  Sigillewska  wniosła  poprawkę  do  budżetu  polegającą
na wprowadzeniu  zadania  pn.  „Augustowska tężnia  solankowa”.  Chciałaby,  żeby wszyscy
mieszkańcy Augustowa  mogli  korzystać  z  takich  obiektów jak  mieszkańcy  innych  miast,
cieszyć  się  tym,  a  nie  tylko  mieszkańcy,  którzy  wykupią  jakieś  konkretne  mieszkanie.
Jest przeciwna  dzieleniu  mieszkańców  na  lepiej  i  gorzej  sytuowanych.  Wniosek,  który
zgłosiła jest identycznej treści, jaki zgłosiła na posiedzeniu połączonych komisji /2:53:53/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:55:04/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /2:55:47/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:03:35/.

Pan Radny Adam Sieńko /3:03:55/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:03:55/.

Pan Radny Adam Sieńko /3:04:06/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:04:15/.

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /3:04:40/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  przystąpiła do sprawdzenia
listy  obecności.  Prosiła  Państwa  Radnych  o  wciśnięcie  w systemie  eSesja  przycisku
„kworum” /3:04:44/.

/Sprawdzanie listy obecności /3:05:05-3:05:33/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /3:05:35/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  odczytała  wniosek
Pani Radnej  Aleksandry  Marii  Sigillewskiej,  wpisany  do  systemu  eSesja,  o  wniesienie
poprawki  do  projektu  budżetu  polegającej  na  wprowadzeniu  w  dziale  630  "Turystyka"
rozdział 63095 "Pozostała działalność" zadania 6050 pod nazwą "Budowa tężni solankowej"
na  kwotę  120.000 zł,  ze zmniejszeniem kwoty  w dziale  700 rozdział  70005 "Gospodarka
gruntami i nieruchomościami" przeznaczonej na wykupy nieruchomości /3:05:39/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /3:06:56/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:06:59/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta  poprosił  Panią Radną Aleksandrę Marię
Sigillewską o uzupełnienie wniosku i podanie paragrafu, o którym była mowa na wspólnym
posiedzeniu komisji /3:07:00/.

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska  uzupełniła wniosek, a mianowicie: dział 630,
rozdział  63095,  paragraf  6050, zadanie „Budowa tężni  solankowej” na kwotę 120.000 zł.
Zmniejszenie to dział 700, rozdział 70095, paragraf 6050 „Wykupy nieruchomości” /3:07:39/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /3:08:57/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała wniosek Pani Radnej
Aleksandry Marii Sigillewskiej pod głosowanie /3:08:57/.

Wyniki głosowania
ZA:  10,  PRZECIW:  10,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne:
ZA (10)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz  Miklas,
Agnieszka Mroziewska,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria
Sigillewska, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska
PRZECIW (10)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Mieczysław Szczerbakow,
Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
BRAK GŁOSU (1)
Jolanta Oneta Roszkowska

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  stwierdziła, że wniosek nie
uzyskał wymaganej większości głosów. Następnie udzieliła głosu Panu Radnemu Leszkowi
Stanisławowi Cieślikowi /3:09:45/.
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Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /3:10:18/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:10:25/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /3:10:27/.

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /3:10:56/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:10:56/.

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /3:11:02/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:11:06/.

Pan Radny Adam Sieńko /3:11:10/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:11:12/.

Pani  Radna  Jolanta  Oneta  Roszkowska  wniosła  o  ogłoszenie  przerwy  w  obradach  /
3:11:17/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:11:25/.

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /3:11:27/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:11:33/.

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /3:11:37/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  ogłosiła piętnastominutową
przerwę w obradach /3:11:44/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /3:11:58/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:12:04/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /3:12:09/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /3:12:10/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:12:13/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /3:12:17/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:12:17/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /3:12:20/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /3:12:23/.
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Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /3:12:23/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /3:12:27/.

Przerwa /3:12:39 – 3:51:04/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady po przerwie.
Udzieliła głosu Pani Radnej Izabeli Agnieszce Piaseckiej /3:51:04/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /3:52:02/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:54:05/.

Pan Radny Adam Sieńko /3:54:16/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:55:14/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /3:55:27/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:56:06/.

Pan Radny Rafał Harasim /3:56:36/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:56:55/.

Pan Radny Rafał Harasim /3:57:03/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:57:03/.

Pan Radny Rafał Harasim /3:57:15/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:57:58/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /3:58:05/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:58:45/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /3:58:47/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:01:52/.

Pani Radna Krystyna Wilczewska /4:02:01/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:02:51/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /4:03:02/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  ogłosiła  pięciominutową
przerwę w obradach /4:05:04/.
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Przerwa /4:05:04 – 4:11:01/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady po przerwie.
Poprosiła Państwa Radnych o wciśnięcia przycisku „kworum” w systemie eSesja /4:11:01/.

/Sprawdzanie listy obecności 4:11:32 – 4:12:04/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  pod  głosowanie
projekt  uchwały  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy Finansowej Miasta  Augustowa na  lata
2021-2034  /4:12:05/.

Głosowano w sprawie: uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na
lata 2021-2034

Wyniki głosowania
ZA:  11,  PRZECIW:  8,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  1,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:
ZA (11)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki

PRZECIW (8)
Rafał  Harasim, Marcin Kleczkowski,  Agnieszka Mroziewska, Izabela Agnieszka Piasecka,
Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Tomasz Miklas
NIEOBECNI (1)
Leszek Stanisław Cieślik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XXIX/318/2020  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta
Augustowa na lata 2021-2034 została podjęta /4:12:47/.
/Uchwała Nr XXIX/318/2020 - stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5b 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta na rok 2021.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w sprawie  uchwalenia budżetu miasta
na rok 2021 /4:13:11/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu
miasta  na  rok  2021.  Poprosiła  o  zabranie  głosu  Przewodniczącego  Komisji  do
spraw Budżetu /4:13:11/. 

Pan Radny Emilian Jasyen Al-Khameri – Przewodniczący Komisji do spraw Budżetu /
4:14:06/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:14:14/.

Pan Radny Emilian Jasyen Al-Khameri – Przewodniczący Komisji do spraw Budżetu /
4:14:17/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  przedstawiła  uchwałę
Nr V - 00310-80/20 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku
z dnia 8 grudnia 2020 r. w sprawie  wydania opinii o projekcie uchwały budżetowej Miasta
Augustów  na  2021  rok  oraz  możliwości  sfinansowania  deficytu  /zał.  nr  6/.  Otworzyła
dyskusję /4:14:19/.

W dyskusji udział wzięli:
Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /4:15:04/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:17:49/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /4:17:55/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /4:22:00/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /4:22:01/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:22:09/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /4:22:13/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /4:22:16/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:23:33/.

Pan Radny Rafał Harasim /4:23:47/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:25:56/.

Pan Radny Adam Sieńko /4:26:02/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:28:31/.

Pan Radny Mirosław Chudecki /4:30:57/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:34:05/.

Pan Radny Tomasz Miklas /4:34:12/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:38:00/.

Pan Radny Tomasz Miklas /4:38:03/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:38:03/.
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Pan Radny Tomasz Miklas /4:38:13/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:39:48/.

Pan Radny Mirosław Chudecki /4:40:00/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:40:34/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /4:40:39/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:44:35/.

Pan Mirosław Karolczuk /4:44:44/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:49:57/.

Pan Mirosław Karolczuk /4:50:06/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:50:07/.

Pan Mirosław Karolczuk /4:50:09/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  przystąpiła do sprawdzenia
listy  obecności.  Poprosiła  Państwa Radnych o wciśnięcie  przycisku w systemie  eSesja.   /
4:50:13/.

/Sprawdzanie listy obecności /4:50:22 – 4:51:19/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  pod  głosowanie
projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta na rok 2021 /4:51:20/.

Głosowano w sprawie:uchwalenia budżetu miasta na rok 2021.

Wyniki głosowania
ZA:  11,  PRZECIW:  8,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  1,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:
ZA (11)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
PRZECIW (8)
Rafał  Harasim, Marcin Kleczkowski,  Agnieszka Mroziewska, Izabela Agnieszka Piasecka,
Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Tomasz Miklas
NIEOBECNI (1)
Leszek Stanisław Cieślik
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Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XXIX/319/2020  w  sprawie  uchwalenia  budżetu  miasta  na  2021  rok  została  podjęta  /
4:52:09/.
/Uchwała Nr XXIX/319/2020 – stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /4:52:26/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:52:33/.

Ad. pkt 5c 
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  budżetu  miasta  na  rok  2020.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok
2020 /4:52:36/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta
na rok 2020. Poprosiła Przewodniczącego Komisji do spraw Budżetu o przedstawienie opinii
Komisji /4:52:36/.

Pan  Emilian  Jasyen  Al-Khameri  –  Przewodniczący  Komisji  do  spraw  Budżetu
poinformował, że Komisja do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu
w dniu  28  grudnia  2020 r.  zapoznała  się  z  projektem uchwały  w sprawie  zmian budżetu
miasta  na  rok  2020.  Po  analizie  przedstawionego  dokumentu  Komisja  pozytywnie
zaopiniowała powyższy projekt uchwały 12 głosami za, przy 2  głosach przeciwnych i przy 5
głosach wstrzymujących się /4:53:00/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:53:32/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /4:53:48/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  oprosiła  Państwa Radnych
o wciśnięcie w systemie eSesja przycisku „kworum”.   /4:55:53/.

Sprawdzenie listy obecności /4:56:10 – 4:56:43/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały
pod głosowanie /4:56:49/.

Głosowano w sprawie: zmian budżetu miasta na rok 2020.

Wyniki głosowania
ZA:  12,  PRZECIW:  6,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  2,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:

ZA (12)
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Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Magdalena  Śleszyńska,  Krystyna  Wilczewska,
Mirosław Zawadzki
PRZECIW (6)
Rafał  Harasim, Marcin Kleczkowski,  Agnieszka Mroziewska, Izabela Agnieszka Piasecka,
Adam Sieńko, Marek Sznejder
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Tomasz Miklas, Aleksandra Maria Sigillewska
NIEOBECNI (1)
Leszek Stanisław Cieślik
Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XXIX/320/2020 w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2020 została podjęta /4:57:32/.
/Uchwała Nr XXIX/320/2020 – stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5d 
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej
Miasta Augustowa na lata 2020-2031.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy
Finansowej Miasta Augustowa na lata 2020-2031 /4:57:45/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej
Prognozy  Finansowej  Miasta  Augustowa  na  lata  2020-2031.  Udzieliła  głosu
Przewodniczącemu Komisji  do spraw Budżetu z prośbą o przedstawienia opinii  Komisji /
4:57:45/.

Pan  Emilian  Jasyen  Al-Khameri  –  Przewodniczący  Komisji  do  spraw  Budżetu
poinformował, że Komisja ds. Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w dniu
28  grudnia  2020  r.  zapoznała  się  z  projektem  uchwały  w  sprawie  zmian  Wieloletniej
Prognozy Finansowej  Miasta  Augustowa  na  lata  2020-2031.  Po analizie  przedstawionego
dokumentu Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały 10 głosami za, przy
3 głosach przeciwnych i przy 5 głosach wstrzymujących się /4:58:06/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:58:34/.

W dyskusji udział wzięli:
Pan Radny Marcin Kleczkowski /4:58:44/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:01:22/.

Pan Radna Magdalena Śleszyńska /5:01:42/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:01:44/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /5:01:45/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:01:51/.

Pan Radna Magdalena Śleszyńska /5:01:55/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:02:01/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /5:02:10/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:03:09/.

Pan Radny Tomasz Miklas /5:03:14/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:04:56/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /5:05:02/.

Więcej głosów w dyskusji  nie było i  Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady
Miejskiej  przystąpiła  do  sprawdzenia  listy  obecności.  Poprosiła  Państwa  Radnych  o
wciśnięcie w systemie eSesja przycisku „kworum” /5:06:26/.

Sprawdzenie listy obecności /5:06:39 – 5:07:10/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały
pod głosowanie /5:07:10/.

Głosowano w sprawie: zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata
2020-2031.

Wyniki głosowania
ZA:  11,  PRZECIW:  7,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  2,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:
ZA (11)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki

PRZECIW (7)
Rafał  Harasim, Marcin Kleczkowski,  Agnieszka Mroziewska, Izabela Agnieszka Piasecka,
Adam Sieńko, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Tomasz Miklas, Aleksandra Maria Sigillewska
NIEOBECNI (1)
Leszek Stanisław Cieślik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XXIX/321/2020 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa
na lata 2020-2031 została podjęta /5:07:38/.
/Uchwała Nr XXIX/321/2020 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5e
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  Strategii
Rozwoju Gminy Miasto Augustów na lata 2021-2030.
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/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  projektowi  uchwały  w  sprawie
przystąpienia  do  sporządzenia  Strategii  Rozwoju  Gminy  Miasto  Augustów na  lata  2021-
2030 /5:07:51/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przystąpi  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  przystąpienia
do sporządzenia Strategii  Rozwoju Gminy Miasto Augustów na lata  2021-2030.  Udzieliła
głosu  Przewodniczącemu  Komisji  Rozwoju  z  prośbą  o  przedstawienie  opinii  Komisji  /
5:07:51/.

Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju poinformował, że Komisja
Rozwoju  Rady  Miejskiej  w  Augustowie  na  posiedzeniu  w  dniu  28  grudnia  2020  r.
zapoznała się  z  projektem  uchwały w  sprawie przystąpienia  do  sporządzenia  Strategii
Rozwoju  Gminy  Miasto  Augustów  na  lata  2021-2030.  Po  analizie  przedstawionego
dokumentu Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały 15 głosami za, przy
braku głosów przeciwnych i przy 1 głosie wstrzymującym się /5:08:24/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:08:53/.

W dyskusji wzięli udział:
Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /5:09:09/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:10:49/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /5:10:59/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:11:00/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /5:11:05/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:13:18/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /5:13:18/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /5:13:42/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:14:27/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /5:14:37/.

Więcej głosów w dyskusji  nie było i  Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady
Miejskiej poprosiła Państwa Radnych o wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja /
5:19:14/.

/Sprawdzenie listy obecności - /5:19:20 – 5:20:04/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały
pod głosowanie /5:20:04/.

Głosowano w sprawie:
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przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Miasto Augustów na lata 2021-2030.

Wyniki głosowania
ZA:  15,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  6,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Agnieszka  Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,
Katarzyna Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,
Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6)
Leszek Stanisław Cieślik, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Izabela Agnieszka Piasecka,
Adam Sieńko, Marek Sznejder

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XXIX/322/2020  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  Strategii  Rozwoju  Gminy
Miasto Augustów na lata 2021-2030 została podjęta /5:20:49/.
/Uchwała Nr XXIX/322/2020 – stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5f 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i  granic aglomeracji
Augustów.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic
aglomeracji Augustów /5:20:58/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru
i granic aglomeracji Augustów. Udzieliła głosu Przewodniczącemu Komisji Rozwoju z prośbą
o przedstawienie opinii Komisji /5:20:58/.

Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju poinformował, że Komisja
Rozwoju  Rady  Miejskiej  w  Augustowie  na  posiedzeniu  w  dniu  28  grudnia  2020  r.
zapoznała się  z  projektem uchwały w  sprawie wyznaczenia  obszaru  i  granic  aglomeracji
Augustów.  Po analizie  przedstawionego  dokumentu  Komisja  pozytywnie  zaopiniowała
powyższy  projekt uchwały  16  głosami  za,  przy  braku  głosów  przeciwnych  i  przy  braku
głosów wstrzymujących się /5:21:17/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  poprosiła Państwa Radnych
o wciśnięcie w systemie eSesja przycisku „kworum”/ /5:21:43/.

/Sprawdzenie listy obecności /5:21:55 – 5:22:19/.

Pan Radny Adam Sieńko /5:22:30/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:22:34/.

Pan Radny Adam Sieńko /5:22:40/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:22:57/.
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Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /5:23:10/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:24:06/.

Pan Radny Adam Sieńko /5:24:11/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:24:41/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /5:24:46/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:25:09/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /5:25:15/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:26:29/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /5:27:10/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /5:27:57/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  poprosiła Państwa Radnych
o wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja /5:28:00/.

/Sprawdzenie listy obecności 5:28:19 – 5:28:55/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały
pod głosowanie /5:28:56/.

Głosowano w sprawie: wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Augustów.

Wyniki głosowania
ZA:  21,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne:
ZA (21)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,
Tomasz Miklas,  Agnieszka  Mroziewska,  Dariusz Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka Piasecka,
Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria
Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Marek  Sznejder,  Magdalena  Śleszyńska,
Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XXIX/323/2020 w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Augustów została
podjęta /5:29:28/.
/Uchwała Nr XXIX/323/2020 - stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5g 
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Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  odwołania  członka  Komisji  Rewizyjnej
Rady Miejskiej w Augustowie.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  projektowi  uchwały  w  sprawie
odwołania członka Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Augustowie /5:29:34/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie odwołania członka
Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Augustowie,  w  związku  ze  złożoną  przez  Pana
Radnego  Koalicji  Obywatelskiej  Rafała  Harasima  pisemną  rezygnacją  z  funkcji  członka
Komisji  /zał. nr 12/.  Zgodnie z § 32 ust.  3 Statutu Miasta  Augustowa odwołanie członka
Komisji Rewizyjnej następuje zwykłą większością głosów w o obecności co najmniej połowy
ustawowego składu Rady Miejskiej. Zapytała, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać
głos.  Głosów  w  dyskusji  nie  było.  Poprosiła  Państwa  Radnych  o wciśnięcie  przycisku
„kworum” w systemie eSesja /5:29:34/.

/Sprawdzenie listy obecności /5:30:39 – 5:30:56/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały
pod głosowanie /5:30:57/.

Głosowano  w  sprawie:  odwołania  członka  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w
Augustowie.

Wyniki głosowania
ZA:  13,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  8,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne:
ZA (13)
Emilian  Al-Khameri,  Mirosław  Chudecki,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Tomasz
Miklas,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Adam  Sieńko,  Mieczysław
Szczerbakow,  Marek  Sznejder,  Magdalena  Śleszyńska,  Krystyna  Wilczewska,
Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (8)
Sylwia  Bielawska,  Leszek  Stanisław  Cieślik,  Tomasz  Dobkowski,  Marcin  Kleczkowski,
Agnieszka  Mroziewska,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Aleksandra
Maria  Sigillewska

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XXIX/324/2020  w  sprawie  odwołania  członka  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej
w Augustowie została podjęta /5:31:43/.
/ Uchwała Nr XXIX/324/2020 – stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5h
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  składu  osobowego  Komisji
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Augustowie.
/Czas  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  składu  osobowego  Komisji
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Augustowie /5:31:56/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że w związku
z odwołaniem członka Komisji Rewizyjnej, Rada Miejska obecnie przystąpi do uzupełnienia
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składu  Komisji.  Zgodnie  z  §  32  ust.  1  Statutu  Miasta  Augustowa  „Komisja  Rewizyjna
składa się z: Przewodniczącego, Wiceprzewodniczącego oraz pozostałych członków w licznie
4.  Do składu  Komisji  Rewizyjnej  należy  wybrać  1  radnego.  Poprosiła  o  zgłaszanie
kandydatur /5:31:56/.

Pan  Radny  Dariusz  Ostapowicz  zgłosił  kandydaturę  Pani  Radnej  Aleksandry  Marii
Sigillewskiej /5:32:39/.

Pani  Alicja  Dobrowolska –  Przewodnicząca Rady Miejskiej  zapytała,  czy  Pani  Radna
Aleksandra Maria Sigillewska wyraża zgodę na kandydowanie /5:33:54/.

W dyskusji udział wzięli:
Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /5:33:59/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:35:06/.

Pan Rady Dariusz Ostapowicz /5:35:10/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:35:47/.

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska wyraziła zgodę /5:36:14/.

Więcej  kandydatur  nie  zgłoszono  i  Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady
Miejskiej poprosiła Państwa Radnych o wciśnięcie przycisku „kworum”  w systemie eSesja /
5:36:22/.

/Sprawdzenie listy obecności 5:36:45 – 5:37:17/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  kandydaturę
Pani Radnej Aleksandry Marii Sigillewskiej pod głosowanie /5:37:18/.

Głosowano w sprawie:    k  andydatury Pani Radnej Aleksandry Marii Sigillewskiej do składu
Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Augustowie.

Wyniki głosowania
ZA:  19,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  2,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne:
ZA (19)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,
Tomasz Miklas,  Agnieszka  Mroziewska,  Dariusz Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka Piasecka,
Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Mieczysław  Szczerbakow,
Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  stwierdziła, że kandydatura
Pani Radnej Aleksandry Marii Sigillewskiej została przyjęta /5:37:46/.
/Uchwała Nr XXIX/325/2020 – stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/.
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Ad. pkt 5i 
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  pozostawienia  bez  rozpoznania  skargi
mieszkańców na działalność Burmistrza Miasta Augustowa.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpoznania
skargi mieszkańców na działalność Burmistrza Miasta Augustowa /5:37:58/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przystąpi  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  pozostawienia
bez rozpoznania skargi mieszkańców na działalność Burmistrza Miasta Augustowa. Udzieliła
głosu Pani Sylwii Bielawskiej - Przewodniczącej Komisji skarg, wniosków i petycji z prośbą
o przedstawienie opinii Komisji /5:37:58/.

Pani  Sylwia  Bielawska  –  Przewodnicząca  Komisji  skarg,  wniosków  i  petycji
poinformowała,  że Komisja  skarg,  wniosków i petycji  na posiedzeniu w dniu 21 grudnia
2020 r.   mając  na  uwadze  Rozporządzenie  Rady  Ministrów z  dnia  8  stycznia  2002  r.  w
sprawie  organizacji  przyjmowania  i  rozpatrywania  skarg  i  wniosków,  i  stwierdzone  braki
formalne,  jakie  posiada  skarga,  rekomenduje  pozostawienie  skargi  bez  rozpoznania.
Za pozostawieniem  skargi  bez  rozpoznania  głosowało  3  członków  Komisji,  przeciw  1,
a 1 członek Komisji wstrzymał się od głosu /5:38:34/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:39:17/.

W dyskusji udział wzięli
Pan Radny Adam Sieńko /5:39:26/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:40:06/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji /5:40:09/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:40:16/.

Pan Beata Kornelius – Radca Prawny /5:40:23/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:40:24/.

Pan Beata Kornelius – Radca Prawny /5:40:31/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:40:34/.

Pan Beata Kornelius – Radca Prawny /5:40:39/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:40:39/.

Pan Beata Kornelius – Radca Prawny /5:40:46/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:40:48/.

Pan Beata Kornelius – Radca Prawny /5:40:53/.
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Więcej głosów w dyskusji  nie było i  Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady
Miejskiej poprosiła Państwa Radnych o wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja /
5:42:19/.

/Sprawdzenie listy obecności 5:42:35 – 5:43:38/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały
pod głosowanie /4:43:40/.

Głosowano w sprawie:  pozostawienia bez rozpoznania skargi mieszkańców na działalność
Burmistrza Miasta Augustowa. 

Wyniki głosowania
ZA:  12,  PRZECIW:  7,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  2,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne:
ZA (12)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Magdalena  Śleszyńska,  Krystyna  Wilczewska,
Mirosław Zawadzki

PRZECIW (7)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Agnieszka  Mroziewska,
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Marek Sznejder

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Tomasz Miklas, Aleksandra Maria Sigillewska

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XXIX/326/2020  w  sprawie  pozostawienia  bez  rozpoznania  skargi  mieszkańców
na działalność Burmistrza Miasta Augustowa została podjęta /5:44:16/.
/Uchwała Nr XXIX/326/2020 – stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5j 
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  pozostawienia  bez  rozpatrzenia  petycji
mieszkańców dotyczącej budowy sieci kanalizacji sanitarnej ulicy Wojska Polskiego.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpatrzenia
petycji mieszkańców dotyczącej budowy sieci kanalizacji sanitarnej ulicy Wojska Polskiego /
5:44:26/ .

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przystąpi  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  pozostawienia
bez rozpatrzenia  petycji  mieszkańców  dotyczącej  budowy  sieci  kanalizacji  sanitarnej
ulicy Wojska Polskiego. Udzieliła głosu Przewodniczącej Komisji skarg, wniosków i petycji
z prośbą o przedstawienie opinii Komisji /5:44:26/.

Pani  Sylwia  Bielawska  –  Przewodnicząca  Komisji  skarg,  wniosków  i  petycji
poinformowała, że petycja była przedmiotem obrad Komisji skarg, wniosków i petycji w dniu
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21 grudnia 2020 r. Petycja nie zawierała oznaczenia osoby reprezentującej podmiot wnoszący
petycję,  a  także  nie  zawierała  oznaczenia  miejsca  zamieszkania  podmiotów  wnoszących
petycję oraz adresu do korespondencji. W związku z powyższym Komisja skarg, wniosków
i petycji rekomenduje pozostawienie petycji bez rozpatrzenia. W wyniku przeprowadzonego
jawnego  głosowania  za  pozostawieniem  petycji  bez  rozpatrzenia  głosowało  4  członków
Komisji, przeciw 1, przy braku głosów wstrzymujących się /5:44:53/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:45:40/.

W dyskusji udział wzięli:
Pan Radny Adam Sieńko /5:45:51/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:46:49/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /5:46:03/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:49:39/.

Pan Radny Adam Sieńko /5:49:47/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:49:54/.

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /5:49:57/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:50:45/.

Pan Radny Adam Sieńko /5:50:58/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:51:46/.

Pan Radny Leszek Cieślik /5:51:53/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:54:20/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /5:54:28/.

Pan Radny Leszek Cieślik /5:54:41/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:54:45/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /5:54:48/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:57:56/.

Pani Radna Sylwia Bielawska /5:58:03/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:59:11/.

Pan Bartosz Buczyński – Prezes Spółki Wodociągi i  Kanalizacje Miejskie Sp. z o.o.  /
5:59:28/.
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Więcej głosów w dyskusji  nie było i  Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady
Miejskiej poprosiła Państwa Radnych o wciśnięcie w systemie eSesja przycisku „kworum” /
6:02:19/.

/Sprawdzenie listy obecności /6:02:30 – 6:02:58/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały
pod głosowanie /6:02:59/.

Głosowano  w  sprawie: pozostawienia  bez  rozpatrzenia  petycji  mieszkańców  dotyczącej
budowy sieci kanalizacji sanitarnej ulicy Wojska Polskiego.

Wyniki głosowania
ZA:  12,  PRZECIW:  5,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  4,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne:
ZA (12)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Magdalena  Śleszyńska,  Krystyna  Wilczewska,
Mirosław Zawadzki
PRZECIW (5)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Rafał  Harasim,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Adam  Sieńko,
Marek Sznejder
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Aleksandra Maria Sigillewska

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XXIX/327/2020  w  sprawie  pozostawienia  bez  rozpatrzenia  petycji  mieszkańców
dotyczącej  budowy  sieci  kanalizacji  sanitarnej  ulicy  Wojska  Polskiego  została  podjęta  /
6:03:33/.
/Uchwała Nr XXIX/327/2020 – stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 6 
Wolne wnioski i omówienie interpelacji i zapytań radnych.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  wolnym  wnioskom  i omówieniu
interpelacji i zapytań radnych /6:03:40/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia punktu 6 porządku obrad poświęconego wolnym
wnioskom oraz omówieniu interpelacji i zapytań radnych. Udzieliła głosu Pan Mirosławowi
Karolczukowi – Burmistrzowi Miasta.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /6:03:54/.

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /6:04:00/.



S t r o n a  | 35

Pan  Mirosław  Karolczuk  –  Burmistrz  Miasta  poinformował,  że  chciałby  w miarę
możliwości  odpowiedzieć  na  interpelacje  Państwa  Radnych  na  podstawie  zdobytych
posiadanych informacji, które spłynęły w ciągu kilku godzin. Postara się odpowiedzieć na te
interpelacje, na które zdobył wiedzę  albo ją uzupełnił. Przystąpił do udzielania odpowiedzi
na interpelacje /6:04:01/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poprosiła
Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej o krótkie przewodniczenie obradom /6:06:05/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta udzielił odpowiedzi na interpelacje Państwa
Radnych /6:06:16/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:23:14/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /6:23:38/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:36:08/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /6:36:16/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:42:05/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /6:42:11/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:42:41/.

Pan Radny Adam Sieńko /6:42:46/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:42:53/.

Pan Radny Adam Sieńko /6:42:57/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:44:23/.

Pan Radny Adam Sieńko /6:44:29/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:44:31/.

Pani Radna Krystyna Wilczewska /6:44:44/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:46:44/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /6:46:51/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:50:53/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /6:50:58/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:50:58/.
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Pan Radny Marcin Kleczkowski /6:51:04/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:51:21/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /6:51:24/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:54:04/.

Pan Radny Leszek Cieślik /6:54:12/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:59:42/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /6:59:46/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:01:04/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /7:01:14/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:04:05/.

Pan Radny Tomasz Miklas /7:04:14/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:04:53/.

Pan Radny Tomasz Miklas /7:04:58/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:04:58/.

Pan Radny Tomasz Miklas /7:05:10/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:05:24/.

Pan Radny Tomasz Miklas /7:05:28/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:05:28/.

Pan Radny Tomasz Miklas /7:05:34/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:05:51/.

Pan Radny Tomasz Miklas /7:05:57/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:05:57/.

Pan Radny Tomasz Miklas /7:06:14/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:06:22/.

Pan Radny Tomasz Miklas /7:06:29/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:06:29/.

Pan Radny Tomasz Miklas /7:06:40/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:08:10/.

Pan Radny Tomasz Miklas /7:08:10/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:08:13/.

Pan Radny Tomasz Miklas /7:08:17/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:08:17/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /7:08:51/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:12:01/.

Pan Radny Tomasz Miklas /7:12:04/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:12:06/.

Pan Radny Tomasz Miklas /7:12:07/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:12:40/.

Pan Radny Tomasz Miklas /7:12:40/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:12:45/.

Pan Radny Tomasz Miklas /7:13:07/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:13:07/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /7:13:22/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:15:22/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /7:15:39/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:15:42/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /7:15:42/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:19:46/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /7:19:48/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:22:20/.
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Pani Radna Krystyna Wilczewska /7:22:27/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:22:52/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /7:22:53/.

Pani Radna Krystyna Wilczewska /7:22:54/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:23:28/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /7:23:32/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /7:24:35/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:24:37/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /7:24:38/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:26:34/.

Pani Radna Krystyna Wilczewska /7:26:35/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:26:39/.

Pani Radna Krystyna Wilczewska /7:26:41/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /7:27:38/.

Pani Radna Krystyna Wilczewska /7:29:12/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:29:28/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /7:29:36/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:32:06/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /7:32:11/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:34:17/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /7:34:21/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:36:44/.

Pani Radna Krystyna Wilczewska /7:36:58/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:37:23/.

Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /3:37:36/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:38:31/.

Mieszkaniec /7:38:48/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /7:45:39/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:45:40/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /7:45:40/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:45:44/.

Mieszkaniec /7:46:15/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:46:44/.

Pani Radna Krystyna Wilczewska /7:46:55/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:48:40/.

Pani Radna Krystyna Wilczewska /7:48:53/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:48:53/.

Pan Radny Tomasz Miklas /7:49:20/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:49:50/.

Pan Radny Tomasz Miklas /7:49:52/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:49:52/.

Pan Radny Tomasz Miklas /7:49:57/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:49:57/.

Pan Radny Tomasz Miklas /7:50:03/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:50:03/.

Pan Radny Tomasz Miklas /7:50:10/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:50:10/.

Pan Radny Tomasz Miklas /7:50:19/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:50:19/.

Pan Radny Tomasz Miklas /7:50:31/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:50:35/.

Pan Radny Tomasz Miklas /7:50:39/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:50:39/.

Pan Radny Tomasz Miklas /7:50:40/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:50:49/.

Pan Radny Tomasz Miklas /7:50:52/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:50:52/.

Pan Radny Tomasz Miklas /7:51:03/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:51:03/.

Pan Radny Tomasz Miklas /7:51:17/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:51:20/.

Pan Radny Tomasz Miklas /7:51:23/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:51:28/.

Pan Radny Tomasz Miklas /7:51:30/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:51:32/.

Pan Radny Tomasz Miklas /7:51:35/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:51:44/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /7:51:55/.

Pan Radny Tomasz Miklas /7:52:10/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:52:14/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /7:52:14/.

Pan Radny Tomasz Miklas /7:52:21/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /7:52:21/.

Pan Radny Tomasz Miklas /7:52:24/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /7:52:24/.
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Pan Radny Tomasz Miklas /7:52:35/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:53:30/.

Pan Radny Tomasz Miklas /7:53:31/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:53:41/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /7:53:52/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:54:41/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /7:54:44/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej przedstawiła korespondencję
skierowaną do Przewodniczącej i Państwa Radnych, dołączoną do systemu eSesja /7:55:23/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /7:55:52/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  złożyła  życzenia
Szczęśliwego Nowego 2021 Roku /7:56:03/.

Ad. pkt 7
Zamknięcie obrad.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego zamknięciu obrad /7:56:30/.

Pani  Alicja  Dobrowolska –  Przewodnicząca Rady Miejskiej  po wyczerpaniu  porządku
obrad zamknęła obrady XXIX sesji Rady Miejskiej w Augustowie /7:56:30/.

Przewodnicząca
Rady Miejskiej w Augustowie

Alicja Dobrowolska
 

Przygotował(a): Beata Filipow

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

Nagranie rejestrujące obraz i dźwięk na płycie CD stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu.


